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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 
 

Møtenummer: 7, 2023-24 
Dato:   12.02.2024    
Sted:    Askim Rådhus  

 
Til stede:  Per Arne Byhrø, Geir Arne Hansen, Tone Åserud Reime, Knut 

Skjønberg. 

Forfall: Tonje Langehaug Svenneby, Ida Madsen Moe, Jenny Moskvil, 

Eirik Romstad, Runar Sørensen, Kjetil Billdal, 

Referent: Kari Botten Paulshus.  

 
Sakliste 

Til info: Det var kun 4 styrerepresentanter som kunne møte. Alle medlemmer 

har i forkant hatt mulighet til å uttale seg eller komme med innspill på saker 

som skulle behandles. Ingen innspill ble mottatt og man anser da at fullmakt til 

å gjøre vedtak er gitt. Vedtakene er derfor gyldig. 

Vedtakssaker:  

63. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

64. Godkjenning av protokoll 5. 

65. Godkjenning av ny Handlingsplan, se vedlegg 1. 

66. Godkjenning av tilskudd fra KUD, se vedlegg 2.  

67. Utkast Årsregnskap 2023. 

 

Orienteringssaker: 

68. Evaluering av avtaler for reklame på kommunale anlegg. 

    69. Åpningstider jul/påske, kommunale anlegg.  

70. Nettside. 

71. Samarbeidsavtale med kommunen. 

72. Info lysløype Askim/Naumann. 

73. Evt. 
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Vedtakssaker:  

63. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

Ingen kommentarer på innkalling eller habilitet. 

Enstemmig vedtatt. 

 

64. Godkjenning av protokoll 6. 

Endre ordlyd fra protokoll 5 til 6. 

Enstemmig vedtatt. 

 

65. Godkjenning av ny Handlingsplan, se vedlegg 1. 

Handlingsplan vedtas med denne endringen: 

Under Målgrupper endres teksten fra: Samarbeid med skoler-SFO- barnehager – 
aktive lokalsamfunn. 
 

Til: På sikt ha kontakt med skoler-SFO- barnehager – aktive lokalsamfunn 
 

Handlingsplanen legges ut på ny nettside og legges fysisk ut på alle 
Innbyggertorg. 
Det vil ikke bli printet opp et stort eksemplar slik som sist. 

Kari spørre Runar om han kan være behjelpelig med layout. 
Enstemmig vedtatt. 

 

66. Godkjenning av tilskudd fra KUD, se vedlegg 2.  

Rettelser: 

Båstad IL skal fratrekkes medlemmer i undergruppene.  

Mysen IF, Hobøl IL og Askim IF forfordeles ikke. 

Kari utarbeider ny beregning og oversender alle for godkjenning.  

Enstemmig vedtatt. 

 

67. Utkast Årsregnskap 2023. 

Per Arne viste foreløpig utkast til årsregnskap. Ingen kommentarer. 

Enstemmig vedtatt. 
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Orienteringssaker: 

68. Evaluering av avtaler for reklame på kommunale anlegg. 

Kommuneadministrasjonen skal utarbeide forslag til nye retningslinjer for 

reklame på kommunale anlegg, som skal opp i Kommunestyret for godkjenning. 

Det er ikke satt dato for ferdigstillelse av dette. 

Det er viktig med generelle retningslinjer, men hvert enkelt anlegg må ha 

mulighet til å tilpasse, da ingen anlegg er like. 

Forslag for hallene: Ha bannere i stedefor metall/plastskilt. Lettere å «fire» dette 

opp og ned, og det vil lette jobben for vaktmesterne. Da kan klubbene selv 

endre ved bytte av sponsorer. Unngår da bruk av lift ol.  

 

69. Åpningstider jul/påske, kommunale anlegg.  

Kari informerte om at klubber ikke får ha aktivitet i hallene jul og påske. 

Kommunale haller følger skoleruta i disse høytidene, og det er stengt for 

sesongleie (vanlige treninger). 

Kari har tatt dette opp med seksjon Eiendom, som styrer hallene og fikk dette 

som svar: 

Alle kommunale haller stenges for sesongleie eller sporadisk leie jul og påske. 

Det er kun betalende arrangement som får booke seg inn. Dette pga renhold og 

innsparing på drift. 

Problemet er at klubbene ønsker å lage lavterskel arrangementer i disse feriene, 

men får ikke lov. En klubb tilbød seg å betale, men fikk nei.  

Det føles urettferdig for klubbene, som ønsker å bidra i samfunnet, at da det kun 

er festarrangement som får tilgang til hallene (Julekula og 5.dagsfesten). 

Klubbene mener at kommunen er mer opptatt av inntjening enn at barn og unge 

skal ha et sted å være i feriene. Sett i lys av de sosiale utfordringene vil har her 

i kommunen er dette noe vi må ta tak i.  

Til info: Kari hadde møte med Camilla Aas (AP), leder av Samfunnsutvalget 

tirsdag, og hun ble da informert. Dette blir en politisk sak om ikke Eiendom 

endre sine bestemmelser.  

 

70. Nettside. 

Det er nå bestilt nettsiden via NIF. Kari tar ansvar for dette, og har evt 

opplæring av andre senere. 
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71. Samarbeidsavtale med kommunen. 

Samarbeidsavtalen skal opp til politisk behandling og vi vil da kunne komme 

med innspill. 

 

72. Info lysløype Askim/Naumann. 

Neumann har tatt kontakt med Per Arne og kommunen, og ønsker å bidra 

(uvisst hvordan) for å få lys i lysløypa Askim. Det skal avholdes befaring tirsdag 

13 februar. Idrettsrådet kan være behjelpelig med å få informasjon ut til klubber 

om det er ønskelig med innspill fra disse.   

 

73. Evt. 

Det ble snakket om det varslede omstillingsprogrammet i kommunen, hvor det 

skal spares 125 millioner. Idrettsrådet ønsker å ta del i dette programmet.  

Det vil bli interessant å se hvordan kommunen vil legge opp dette, skal det kun 

brukes interne ansatte i dette arbeidet eller vil det bli hyret inn ekstern hjelp. 

 

 

 
Trøgstad 15.02.2024 

Kari Botten Paulshus, referent. 


